
Perica Stanić, direktor SIPA-e, sinoć za „Avaz"

Borii ćemo se protiu ouog
terorizma, ueć znamo neka žarišia

Taj veliki problem prisutan je ne samo u BiH ili Francuskoj,
nego u cijelom svijetu, ističe Stanić

Perica Stanić, direktor
SIPA-e, istakao je da su
napadi koji su se sinoć de-
sili u Parizu, a u kojima je
ubijeno više desetina ljudi,
za svaku osudu.

Stanić je naglasio da je
borba protiv terorizma pr-
ioritet u radu, kako SIPA-

e tako i svih ostalih na-
dležnih agencija u BiH.

- Do sada sam više puta
rekao da je to pošast savr-
emenog svijeta kojem se
moramo čvrsto supro-
tstaviti. Taj veliki pro-
blem prisutan jene samo
u BiH ili Francuskoj, ne-
go u cijelom svijetu. Po-
sljedice su katastrofalne,
ovo sve izaziva jednu pa-

niku i sve ono što nosi sa so-
bom terorizam - kaže Stanić.

On navodi da je jučer
razgovarao sa Tužilaštvom
i da će fokus u svom radu
staviti na tu borbu.

- Mi imamo određena
operativna saznanja i pla-
nove. Locirali smo
određena mjesta koja mo-

gu biti potecijalna
žarišta. Nažalost, sa
svim detaljima u
Parizu nisam upo-
\znat, ali naravno
\da je za svaku
«sudu to što se

desilo, u pita-
nju su žrtve -
kazao je Sta-
nić. A. Nu.
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